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Referat fra årsmøde 2016, afholdt 16. marts 2016. 
 
Deltagere: 
Ulrik Schiøtz   US 
Morten Rasten  MR 
Mogens Vestergaard  MV 
Jørgen Juul   JJ 
Niels Højgaard Pedersen  NHP 
Anne Bøgh Andersen (referent) ABA (ref.) 

 
Dagsorden: 
 
Pkt. 1 

- Det skønnedes ikke at være nødvendigt med en dirigent. 
 
Pkt. 2 

- ABA valgtes som referent. 
 
Pkt. 3 

- Der er på nuværende tidspunkt 17 A-medlemmer, hvoraf de to også er B-medlemmer. 

- Der blev indkøbt en ny hurtig kajak, og i den anledning blev den ene af de gamle Caroline 
kajakker solgt, som aftalt på sidste årsmøde. 

 
Pkt. 4 

- NHP, foreningens kasserer, fremlagde årsregnskabet, der blev enstemmigt vedtaget.  
 
Pkt. 5 

- Grundet den gode likviditet igen i år, blev det besluttet at fortsætte med kontingentfrihed for 
både A- og B-medlemmer. 

- Den ene af Caroline kajakkerne har et defekt sæde. Det blev besluttet at udskifte det med 
et nyt. 
 

Pkt. 6 

- Følgende blev valgt til bestyrelsen: 
o Formand – Anne Bøgh Andersen 
o Næstformand – Jørgen Juul 
o Medlem - Inge-Lise Stenum 
o Kasserer – Niels Højgaard Pedersen 

 
Pkt. 7 

- Der var ikke modtaget nogen forslag. 
 
 
Pkt. 8 

- Fælles forårsrengøring af kajakkerne bliver på lørdag d. 28. maj kl. 14:00. I tilfælde af 
regnvejr udskydes til søndag d. 29. maj kl. 14:00. 

 
o Af hensyn til indkøb af traktement til efterfølgende hyggestund, bedes man venligst 

tilmelde sig på aba@aba-design senest torsdag d. 26. maj. 

- Det blev vedtaget at der indkøbes diverse sikkerhedsudstyr til fælles benyttelse. NHP + 
ABA laver en liste med forslag, der fremlægges på fællesdagen. 
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- På fællesdagen tjekkes udstyr i fællesrummet på P-dækket og al udstyr, der tilhører 
kajakforeningen, samt udstyr der enten ikke er mærket eller tilhører fraflyttede beboere, 
mærkes med grønne vandfaste bånd. Disse vil derefter signalere fællesudstyr. Medlemmer 
der ikke har mærket deres udstyr, bedes gøre dette. Alternativt komme med indsigelser 
hvis deres udstyr har fået et grønt bånd. 

- Der er mangel på kajakpladser til private kajakker. Det blev foreslået at der monteres et 
ekstra sæt bøjler i hver side af kanalen, i samme højde som de øverste kajakpladser, 
længere ude i kanalen. Disse pladser vil være til private kajakker og vil blive betjent oppe 
fra kajkanten. NHP + ABA sender forslag om dette til behandling på Tphl. 
Generalforsamling. 
 


